
 
 

 

 

              БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

        ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 

               ПРЕДСТАВНИЧКИ ДОМ 

       Комисија за финансије и буџет 

Број: 01/4-011-1787/03 

Сарајево, 9.3.2004. године.        

  

З А П И С Н И К 

 14. сједнице Комисије за финансије и буџет Представничког дома 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 

одржане 11.2. 2004. године 

 

 Сједница је почела у 10,00 часова. 

 Сједници су присуствовали:  

- Никола Крагуљ, предсједавајући Комисије, 

- Филип Андрић, први замјеник предсједавајућег Комисије, 

- Фатима Лехо, други замјеник предсједавајућег Комисије, 

- Љиљана Милићевић, члан Комисије, 

- Хазим Фелић, члан Комисије, 

- Бериз Белкић, члан Комисије, 

- Др. Златко Лагумџија, члан Комисије. 

 Одсутан су били чланови Комисије: Абдулах Накаш, др. Златко Лагумџија и 

Мирко Благојевић.  

Од гостију сједници су присуствовали: Иван Милетић, Генерални ревизор 

финансијског пословања институција Босне и Херцеговине и његови замјеници: 

Самир Мушовић и Драган Кулина. 

 За сједницу је предложен и једногласно усвојен сљедећи 

 

Д н е в н  и   р е д 

 

01. Усвајање записника 13. сједнице Комисије, 

02. Информирање о ревизијским извјештајима буџетских корисника за 

2002. годину, 

03. Текућа питања. 

 

 

Ад  01.  Усвајање записника  13. сједнице Комисије  

 

Предсједавајући Комисије Никола Крагуљ  предложио је расправу  о 

записнику с  13. сједнице Комисије. Посланик Бериз Белкић предложио је да се у 

записник 13. сједнице  у тачци 2. умјесто ријечи  “кретања” ставе ријечи 

“досадашње процедуре”. Примједба  Бериза Белкића је прихваћена. 
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Након тога, чланови Комисије једногласно су усвојили записник 13. 

сједнице Комисије, уз примједбу Бериза Белкића. 

 

 

Ад              02.  Информирање о ревизијским извјештајима 

буџетских корисника за 2002. годину, 

  

 Предсједавајући Комисије је у уводу за ову тачку дневног реда подсјетио 

присутне о раније преузетим обавезама чланова Комисије на сагледавању 

ревизијског извјештаја буџетских корисника. Он је подсјстио на задужења са 10. 

сједнице и дуг период припрема појединачних извјештаја, те предложио да се 

одреди календар активности. Указао ја на присуство главног ревизора и његових 

замјеника, те предложио расправу о овој тачци. 

 

У дугој и свеобухватној расправи учествовали су  присутни чланови 

Комисије као и гости.  

Г-ђа Љиљана Милићевић је тражила  бржи рад на овој проблематици, те је 

предложила да се у кратком року Комисија изјасни о овом Извјештају. 

Г. Филип Андрић је такође незадовољан што предмет ревизионих извјештаја 

за 2002. годину није завршен, што се касни и предлаже у што краћем року да се 

Комисија о њему очитује. 

Г. Бериз Белкић је подржао потребу брзог анализирања Извјештаја, али се 

заложио за озбиљнији приступ овој проблематици. Како је сврха ревизије 

превенција незаконитог трошења средстава, тада је и наша обавеза да дамо своје 

мишљење и извјештај о њој у што краћем року. Истакао је да ће свој извјештај 

завршити за неколико дана. Уједно је предложио да се  од Уреда за ревизију 

затражи  обавјештење о уоченим неправилностима и трендовима у односу на 

налазе из извјештаја за 2002. годину. Он је додао да се овај важни посао може 

обавити само ако постоји комуникација између ове комисије и ревизора. 

Птредложио је да Централна банка БиХ, која је ван ревизије коју врше овлаштени 

ревизори БиХ, треба бити у систему ревизије. 

Г. Хазим Фелић је подржао г. Белкића истичући потребу бржег рада на 

појединачним извјештајима. Он сматра да је неопходно контактирати институције 

БиХ, организације које су предмет контроле и провјерити какав је њихов став по 

питању ранијег извјештаја. 

Генерални ревизор, Мр. Сц. Иван Милетић је говорио о извјештају за 2002. 

годину. Изразио је жаљење што о њему Комисија није донијела своје очитовање. 

Његов замјеник, Мушовић Самир је у обраћању истакао значај ревизије и 

потребу да се по ревизионим извјештајима поступи од стране надлежних органа. У 

том контесту, било би добро да комисија затражи од Савјета министара или од 

надлежних судова писмени одговор, какои колико извјештаји доприносе 

правилнијем кориштењу државних средстава. 

Проф. др. Златко Лагумџија  је указао на континуитет ревизионих 

извјештаја, па се питао да ли је неки од надлежних органа реагирао по 

извјештајима. Сматра да су ревизиони извјештаји требали побудити одређену 

активност државних органа, али нема повратну информацију о томе. Он сматра да 
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ће сваки од чланова Комисије савјесно обавити тражену обавезу у вези извјештаја 

за 2002. годину. Он лично је у 2002. години био предсједавајући Савјета министара 

па неће радити ниједан извјештај за 2002. годину, али ће с задовољством радити 

анализу када дође Извјештај за 2003. годину. 

Говорећи о функцији ревизора у систему контроле рада државних 

институција, г. Лагумџија је истакао постојање добре информационе стране 

ревизије, али је исказао захтјев да се извјештаји имплементирају. 

Г-ђа Лехо није прихватила дискусију г. Лагумџије за ослобађање чланова 

Комисије од задужења. Она је указала на раније донесене закључке у вези Закона о 

јавним набавкама, информационе системе (и интерне контроле) те  институт 

вршиоца дужности (в.д.). Уједно се пита шта је с повратним информацијама о томе 

и колико су ти закључци помогли у  отклањању недостатака. Она је указала на 

посебан положај Централне банке БиХ у систему ревизије, као и у систему стицања 

и трошења неопходних средстава. Предложуила је да се обави разговор са 

гувернером  Централне банке, те да се расправља о свим питањима функционирања 

Банке. 

 

Предсједавајући Комисије је на крају сумирао резултате расправе те 

предложио закључке који су једногласно прихваћени. То су слиједечи закључци: 

- рад на ревизијским извјештајима за 2002. годину треба у овој 

комсији окончати у року од 15 дана, 

- сви задужени чланови Комсије требају договрене извјештаје да 

проуче и да сачине своје мишљење о њима, 

- треба тражити од Уреда за ревизију финансијског пословања 

институција БиХ обавјештење о уоченим неправилностима и 

трендовима у односу на налазе из 2002. године, како би их чланови 

Комисије користили  за извјештаје из 2002. године, 

- од институција БиХ које су предмет ревизијске контроле затражити 

информацију или изјашњење шта су учинили по налазима и 

препорукама поменутог извјештаја, 

- Заказати и реализирати посјету Централној банци БиХ у вези 

отклањања одређених препрека у заједничком раду и сурадњи. 

 

 

Ад   03. Текућа питања 

 

О овој тачци дневног реда није било расправе нити закључака. 

По окончању  ове тачке дневног реда, завршена је и сједница Комисије. 

 Сједница је завршена у 11,25 часова. 

 

 

 Секретар Комисије     Предсједавајући Комисије 

 

  др. Зијад Хасић                    Никола Крагуљ с.р. 

 

 


